
Agenda: Algemene Ledenvergadering LRTV Swift 
Datum: 23 maart 2023 
Aanvang: 20:00 uur. 
Locatie: Clubhuis Swift, Willem van der Madeweg 1, Leiden 

Aanwezig: Rob Hogenelst, Rob van Dorp, Koos van Schie, Joop Hoogenboom, Rob Oudshoorn, Arie 
Ciere, Jan Vis, Sjoerd Scholman, Wim de Schipper, Peter Fakkeldij, Ellen van Rijn, Teun Klijburg, Nelly 
van der Does, Harrie Tuinhof, Anton Dalhuijsen, Henk Kern, Hanny Oortwijn, Jeaenne Spruit, Frans de 
Haan, Luuc Hutten, Floris Vletter, Jan Verkleij, Hans Neuteboom, Christiaan Smeenk (notulen), Kees van 
Leeuwen, Hans Baars (aantredend voorzitter), Willem Smid, Esther Uiterweerd, Rob Haneveld, Iris Jons, 
Bas Koster, Hans van der Post, Barry Kerkvliet, Joris Zandbergen, Barbara Gorris, John van Ruiten, Frans 
van Rijn (aftredend voorzitter), Dick Tensen (penningmeester) 

1. Opening en mededelingen 
• Herdenking van overleden leden: Gerben Karstens (erelid) , Ruud Dobberlaar, Cor Los, 

Leo van Gent, Dolf Wallet (lid van Verdienste) 
• De agenda wordt vastgesteld 

 
2. Vaststelling verslag ALV 2022, bijgaand 

• Aanpassingen: punt 1. Het is Jan van der Heydt, 5e. het is Kolonos, 11. Het is € 2.500,-. 
Het verslag wordt vastgesteld. 

 
3. Jaarverslag 2022, bijgaand 

• Frans bedankt iedereen voor de prachtige input met teksten en foto’s. Het jaarverslag is 
akkoord. 

 
4. Financieel verslag 2022, ligt ter plekke en op te vragen bij penningmeester@swift-leiden.nl 

• Toelichting pag 1/7: resultaat 2022 positief  € 7.385. Veel uitgegeven aan onderhoud, 
groot deel (€ 4.000,-) voor juryhok, nutsvoorzieningen (gas/elektra) hoger door opgelopen 
prijzen, representatiekosten hoger door bbq voor vrijwilligers, positief saldo door JZC, 
relatief hoog bedrag bij aangepast wielrennen door reservering van geld uit Rabobank 
steunfonds 

• Vraag over kosten nieuwelingen/junioren: door eigen sponsoring en kosten voor zaken als 
kleding en wedstrijden ed. 

• Met een applaus voor Dick Tensen wordt het verslag goedgekeurd 
 

5. Verslag van de kascontrolecommissie 
• Hans Baars geeft aan dat tijdens de controle de vragen naar tevredenheid zijn beantwoord 

en bedankt Dick. 
 

6. Benoeming leden kascommissie 2023 
• Hans Neuteboom wil nog een jaar kascommissie doen. Harrie Tuinhof meldt zich aan. 

Anton Dalhuijzen is de eerste reserve. 



 
7. Décharge bestuur, financieel beheer en activiteiten 

• Décharge wordt middels een applaus verleend. 
 

8. Mutaties in bestuur: Patricia van Velsen, secretaris, gaat niet voor een nieuwe termijn. Nieuw 
bestuurslid benoemen. Kandidaten worden voorgedragen door het Bestuur of tenminste 5 leden. 
Het bestuur wijst uit zijn midden een secretaris aan. 

• Patricia van Velsen is door gezondheidsreden afwezig. Ze wordt bedankt voor al haar 
werk voor het bestuur, Swift Ladies, Klik en het vallen cursus. De hoop is dat er nog een 
cursus valpreventie volgt. De vacature voor secretaris staat uit. 

 
 

9. Mutaties in bestuur: Willem Smid, algemeen bestuurslid, bedankt voor het bestuurslidmaatschap 
wegens andere drukke werkzaamheden. Kandidaten worden voorgedragen door het Bestuur of 
tenminste 5 leden. 

• Willem Smid stopt als voorzitter van de barcommissie. Veel werk verricht voor 
bijvoorbeeld de JZC. Hij wordt hartelijk bedankt voor zijn werk. Willem geeft aan de 
barcommissie nog wel te blijven trekken en gaat naar aanleiding van de aangemelde 
vrijwilligers proberen de barcommissie goed neer te zetten voor de toekomst. 

•  
 
 

10. Mutaties in bestuur: Frans van Rijn, voorzitter gaat niet voor een nieuwe termijn. De voorzitter 
wordt in functie gekozen. Nieuwe voorzitter benoemen. Kandidaten worden voorgedragen door het 
Bestuur of door tenminste 5 leden. 

• Dick Tensen neemt namens het bestuur afscheid van Frans. Hij is 6 jaar voorzitter 
geweest. In de loop van de jaren is hij naast voorzitter vereniging ook voorzitter 
sponsorcommissie en bouw/onderhoudcommissie geworden. Willem, Frans en Patricia 
worden bedankt middels een kleine attentie. 

• Hans Baars wordt voorgesteld als kandidaat voorzitter en aangesteld 
• Kees van Leeuwen wordt voorgesteld als algemeen bestuurslid 
• De ALV wordt opgeroepen zorg te dragen voor bestuursleden en in dit geval een secretaris 
• Hans stelt zich voor. Swift is samen en wellevendheid. Swift is een goede en brede 

vereniging. De vereniging is een gezamenlijke verantwoordelijkheid. 
 

 
11. Bestuur draagt Kees van Leeuwen voor als bestuurslid. Eens? 

• Kees van Leeuwen wordt aangesteld als bestuurslid. Hij stelt zichzelf voor. 
 

 
12. Activiteitenplan 2023, bijgaand 



• ALV geeft aan veel beschrijvend en weinig doelstellingen. Doelen zijn wel duidelijk 
gesteld bijv in samenwerking met JumboVisma. Mogelijkheid voor contributie voor alleen 
veldrijden bij de jeugd waar nu veel vraag naar is. Mogelijkheid om studenten te 
betrekken. Activiteitenplan wordt goedgekeurd. 

 

 
13. Vaststelling begroting/investeringsplan/contributie. Begroting ligt ter plekke op de vergadering en 

is op te vragen bij penningmeester@swift-leiden.nl 
• Inkomsten uit sponsoring is lager door stoppen sponsoren. Hopelijk komt er nieuwe 

invulling van sponsorcommissie. Hoog bedrag begroot voor Nuts voorzieningen. Geld 
gereserveerd voor wielercafé. JZC positief resultaat begroot. ALV hecht er belang aan dat 
leden rijden in clubkleding, dit moet gestimuleerd worden. Bedrag begroot voor nationale 
cross.  

• Wens is om clubhuis energie neutraal te maken. Dit wordt reeds onderzocht, oa 
zonnepanelen, elektrische verwarming, isolatie. Schatting kosten € 50.000,- met 
terugverdien tijd van 5-8 jaar. De ALV verleent toestemming om hiermee verder te gaan. 

• Opties voor aanhaken bij andere verenigingen of bedrijventerrein t.a.v. verduurzaming en 
aanvragen subsidies. 

• Contributie wordt verhoogd met 10%. Voor wedstrijdrijders stijgt de contributie meer ivm 
stijgende kosten voor de KNWU. De contributie wordt voor volgend jaar opnieuw 
bekeken, bijv optie tot segmentatie. Eigen bijdrage bij betaling contributie wordt door 
Dick toegevoegd aan ClubCollect. Daginschrijving voor toerders volgend seizoen naar € 
3,-. 

 
 

14. Vaststellen gedragscode, bijgaand 
• Gezamenlijk weet de club een goede sfeer te creëren zoals bij de JZC. 
• Discussie volgt over de gedragsregels op de fiets. Belang om daar als vereniging en leden 

goed op te letten. 
• De gedragscode wordt vastgesteld 

 
 

15. Vaststellen aangepast huishoudelijk reglement, bijgaand 
• Het reglement uit 2019 is aangepast ivm de WBTR (wet bestuur en rechtspersonen) 

waarin regels en verantwoordelijkheden voor bestuur worden vastgelegd. Aanpassingen: 
contributie stijgt met prijsindex, lidmaatschap stilzwijgend verlengen, vierogen principe 
waarbij betalingen boven € 500,- door meerderen moeten worden getekend, uitgaven 
boven € 2.500,- minstens drie offertes, verbetering van zicht op commissies met eigen 
rekening middels volmacht, elk bestuurslid heeft één stem, niet meebeslissen bij 
tegenstrijdig belang 

• Aanpassingen worden goedgekeurd 
 



 
16. Bekendmaking vrijwilliger van het jaar 2022 

• Barry Kerkvliet wordt benoemd tot vrijwilliger van het jaar. Joris Zandbergen spreekt 
mooie woorden uit voor zijn inzet voor de vereniging. 

 
 

17. Rondvraag 
• Babara Gorris: wie is verantwoordelijk voor leenfietsen jeugd? Hans Neuteboom geeft aan 

dat de fietsen goed onderhouden zijn, alleen banden moeten opgepompt worden. Hans 
gaat ze nog bekijken. 

• Christiaan Smeenk: Demo festival op 7 mei met clinics, fietsen, band en allerlei 
verschillende activiteiten. 

• Frans van Rijn: 17e dikke banden race op Koningsdag in Oegstgeest en 1e wielerronde 
voor nieuwelingen en junioren, waarvoor vrijwilligers (bijv verkeers begeleiding) gezocht 
worden  

	

Hans	Baars	sluit	de	vergadering	en	de	aanwezigen	wordt	een	drankje	aangeboden.	

	


